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Generalforsamling d.13-03-2018 
2017 har vaeret et ar, med mange forskellige ting og sager. 
Men ikke alle er lykkedes, vi skulle have malet ved 
indgangene, men det har regnet naesten hele tiden, sa 
traeet har ikke vaeret t0rt nok. Nordkabel har sat nye 
lygtepaele op pa Langgade & Jernbanegade. De gravede 
vores indk0rsel op, men har ikke lavet det ordentlig, jeg 
har klaget over arbejdet, de har repareret Langgade, og 
vores fliser ved indk0rslen, kommer de og laver nar frosten 
i jorden er vaek. 

Men vi fik lavet fliserne ved skuerne ved Hanne, Kirsten & 
Eigil. 

Vi havde en hyggelig sommerfest, og ved samme lejiighed, 
havde vi en ekstraordinaer generalsamling, angaende for at 
skifte bank til Nykredit. 

Kirsten Kragborg var blevet arbejdsl0s, og tilb0d at hjaeipe 
med at laegge nyt tag pa Carportene, sa Eigil & jeg ikke 
skulle kravie rundt pa taget, det gjorde hun rigtig godt, det 
var vi vaeldig glad for, vi er jo ikke helt unge mere. Vi havde 
selvf0lgelig en ekstraordinaer generalforsamling f0rst, hvor 
det vedtaget at skifte taget og siderne. 



Vi har ogsa faet lavet nogle salbaenke, vi opdagede at 
cementen var smuldret, sa der var huld ned til isoleringen. 
Ved nogle vinduer er pappet ikke lavet rigtig, da de 
byggede husene, og ved nogle vinduer er slet ingen pap. Sa 
vi skal have alle salbaenke fornyet. 

Jeg kontaktede Horsens fjernvarme i foraret, for at fa 
opiysninger om fjernvarme i vores omrade. Jeg fik at vide, 
at det f0rst var aktuelt 2022 eller 2023, sa jeg foretog mig 
ikke yderligt. Men omkring d:10december fik jeg et brev, 
fra Horsens Fjernvarmevaerk om tilslutning til fjernvarme, 
indertre maneder. Vi ertilsluttet til fjernvarme, nar det 
kommer til vores omrade. Efter planen skal vi have det i 
tredige kvartal 2022 eller f0rste i 2023. Foreningen betaler 
tilslutningen, andelshaverne betaler forbruget. Hvis deres 
beregninger holder, vil forbruget koste ved brug af ca. 
600m3 ca.SOOOkr. 

Eigil og jeg var inde og tale med fjernvarmevaerket, vi talte 
om hvordan det blev lavet. Dem der har fyrrum midt i 
huset, kan fa r0rrene op pa loftet, sa de ikke skal igennem 
et vaerelse. Der var maske mulighed for, at vi kunne fa en 
genneml0bs vandvarmer, det syntes jeg vil vaere en fordel, 
da det fylder mindre, og vi ikke har 601, der er opvarmet 
heletiden. 



I torsdag havde jeg bes0g af et isoleringsfirma, for at 
unders0ge, om vores huse beh0vede efterisolering. Han 
borede et hul i muren, der var fyldt op, han mente ogsa at 
huse efter 1986, var der ikke noget at komme efter. 

I torsdag havde jeg bes0g af et 
efterhulmursisoleringsfirma, 

Ordstyrer 
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